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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Liisa Hyvönen 

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

 

Rådet välkomnar Julia Ögren, handläggare, som kommer jobba som 

sekreterare för rådet från mötet den 19e oktober.  

 

Avdelningschef Lena Hedin berättar att förvaltningen håller på att 

starta upp sex nya gruppbostäder inom LSS varpå samtliga har fram 

till dess drivits av Attendo. Hon förklarar att vi nu arbetar med 

förberedelser för övertagandet och att en av de nya cheferna 

kommer vara på plats ute i verksamheterna innan vi tar över. Vidare 

informerar hon om att en projektledare kommer jobba med 

överföreningen av Attendo till de nya entreprenörerna. Hon påpekar 

att förvaltningen har avtal med entreprenörerna och måste se till att 

detta följs.    

 

Lena lyfter det tragiska fallet om pojken som blev mördad. Hon 

berättar att stadsdelen har haft många insatser i form av krisstöd, 

kvällsvandringar samt närvaro på skola och fritidsgård bland annat. 

Hon tillägger även att kyrkan har varit en drivande och stöttande 

aktör i detta.  

 

Rådsmedlem Leena Machakaire (SPF) ställer en fråga kring 

fältassistenter. Lena svarar att deras arbete är igång och att de 

fokuserar på områden där unga befinner sig.  

 

Rådsmedlemmarna Liisa Hyvönen (PRO) och Eva Söderlund 

(PRO) meddelar att de vill delta på trygghetsvandringen den 9e 

November.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 27 september 2023 

 

§ 7 Tertialrapport 2 2023 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 3 (4)  

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

 

 

Lena berättar sammanfattat att det finns ett överskott i budgeten.  

Hon informerar även om att det nu fram tills den 27e september är 

möjligt att ansöka om extra föreningsstöd.  

 

§ 8 Inriktningsärende nybyggnation förskola Nytorps 

gärde 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 9 Upprätta kommunala matbanker 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. De diskuterar att detta är en 

oerhört viktig fråga och lyfter olika sätt man kan arbeta mot 

matsvinn. En rådsmedlem lyfter exemplet att i vissa områden kan 

pensionärer få komma och äta mat i skolorna när det finns över, för 

en billig peng.  

 

§ 10 Mikroplaster i stadsdelen 

 

Rådet ställer sig positiva till förvaltningens svar.  

 

§ 11 Remiss av Motion om att mobilisera 

långtidsarbetslösa för enkel snöröjning 

 

Rådet konstaterar att detta är komplexa frågor och diskuterar att 

svaret inte heller är så simpelt. Rådet instämmer i förvaltningens 

svar.   

 

§ 12 Remiss av revidering av riktlinjer för budget- och 

Skuldrådgivning 

 

Rådet för en diskussion kring vikten av att barn och unga bör få lära 

sig om hur man sköter sin ekonomi i skolan och i hemmet. De 

problematiserar hur enkelt det är idag att ta lån.  

 

§ 13 Remiss av Promemorian - Vistelseförbud på allmän 

plats och vissa andra platser 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. Rådet anser att förvaltningen 

fått med de problem förslaget kan innebära.  

 

§ 14 Remiss av delbetänkandet - Etablering för fler – 

jämställda möjligheter till integration 

 

Rådet ställer sig positiva till förvaltningens svar samt till att kvinnor 

lyfts i denna fråga.  

 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 4 (4)  

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

§ 15 Remiss av EU-kommissionens förslag till förordning 

och rådsbeslut om skydd för utsatta vuxna 

 

Rådet har inga synpunkter.   

 

§ 16 Remiss av motion om hållbar matupphandling 

 

Rådet ställer sig positiva till förvaltningens svar.  

 

§ 17 Remiss - Fler verktyg i socialtjänsternas arbete för 

att förebygga brott och stärka skyddet för barn 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 18 Remiss av revidering av riktlinjer för 

Serveringstillstånd 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 19 Remiss av Stockholms stads strategi för parklekar  

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

7. Rapporter 

 

Rådet har inga rapporter.  

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

 

Rådsmedlem Liisa Hyvönen (PRO) lyfter att det vore intressant för 

rådet att göra studiebesök på Kliniskt Träningscentrum KTC.  

 

Justeras av: 

 

Liisa Hyvönen  

 

Clarence Kopparberg 

 

Sekreterare: Emma King 

 

 

 


